
03 Opravy drobných 
sakrálních 
památek

06 Rozsvěcení 
vánočního stromu 
a Ježíškova pošta 
 

11 Pozvánky  
na předvánoční 
akce 

20 Rozhovor  
s ředitelem 
ZŠ Čkyně 

Foto: Vladislav Hošek
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Vítání občánků  
s dotační podporou Jihočeského kraje 

 
 
 

       I v roce 2024 je obec Čkyně zapojena do Dotačního programu na podporu  
narozených dětí Jihočeského kraje. Cílem projektu je podpora rodin trvale žijících na 
území obce Čkyně formou finančního daru ve výši 6 000 Kč, který je poskytnut dětem 
narozených od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2024 s trvalým pobytem na území obce Čkyně v rámci 
slavnostních obřadů vítání občánků. Na finančním daru se obec Čkyně a Jihočeský kraj 
podílí v poměru 50:50.  
       V sobotu 26. 10. 2024 se konalo podzimní vítání občánků. Jako nové občánky Čkyně 
jsme slavnostně přivítali dva chlapce a tři děvčata.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Novým občánkům přejeme za obec hodně zdraví, lásky a pohody  
do celého, před nimi otevřeného, života. 

 

Den válečných veteránů  
Účastníci pietního aktu ke Dni 
válečných veteránů, který se 
konal 8. listopadu 2024 za účasti 
dalších občanů.                          » 
 
       Vedle věnce, který 28. října 
věnovala obec Čkyně k oslavě 
vzniku republiky, byl položen 
další věnec k uctění obětí  
1. světové války a novodobých 
válečných veteránů. 
 

Petr Martan

Stalo se...

AKTUALITY ze života Čkyně

Slovo starostky   
Milí spoluobčané, 
 
      čas Vánoc je opět tady, přináší 
kouzlo, na které se těší nejen děti, ale 
i my dospělí. Naše obce a osady se 
promění v pohádkový prostor plný 
světel, radosti a očekávání. A co by to 
byly Vánoce bez tradičních akcí, jako 
například Vánoční setkání seniorů, 
Rozsvícení stromu u obecního úřadu, 
u MŠ a u ZŠ, Živý Betlém a další, 
které tuto jedinečnou atmosféru  
podtrhnou?  
      Letos poprvé budeme při slavnost-
ním rozsvícení vánočního stromu  
v zámecké zahradě otevírat Ježíškovu 
poštu, pobočka Čkyně! Děti (i ti,  
kteří si dětství rádi připomenou) 
budou mít možnost napsat svá přání 
přímo Ježíškovi, vložit je do kouzelné  
poštovní schránky a zvířátka dopis 
odnesou Ježíškovi. Poštovní schránka 
bude otevřená až do 15. prosince 
2024, aby měl Ježíšek dost času na 
odpověď a případně splnění vašich 
přání a snů.  
      Přijďte se s námi ponořit do vá-
noční nálady, užít si společné chvíle 
a nechat se unést magií svátečního 
času. Děkujeme, že jste i letos byli 
součástí naší komunity, a těšíme se 
na vše, co nám nový rok přinese. 
      Za celý tým Aktualit vám přeju 
klidné a radostné Vánoce, spoustu 
splněných přání a šťastný vstup do 
roku 2025. Ať je plný zdraví, štěstí  
a nových příležitostí! 
      Krásné svátky!  

Ing. Stanislava Tůmová 
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Kamenné kříže s dotační podporou Jihočeského kraje
Díky podpoře Jihočeského kraje z dotačního titulu „Kulturní dědictví“ se obci Čkyně podařilo zrealizovat  

opravu dvou kamenných křížů v Předenicích a Onšovicích. 
 

PŘEDENICE  
        Kamenný kříž, umístěný na návsi v Předenicích, je bez  
datace, zhotovený ze světle jemnozrnné nažloutlé žuly. Objekt byl 
lehce nakloněný s velkým biologickým napadením.  
        Objekt kříže odborná firma očistila, odkopala a srovnala. Při 
odkopání byla nalezena klekací schodnice. Nepůvodní dřevěný 
plůtek jsme nechali po domluvě s občany Předenic odstranit.  
Litinový korpus Krista včetně starší lucerny dostal nový povrch. 
Nápis na těle kříže „BUĎ POZDRAVEN SVATÝ KŘÍŽ, NA 
NĚMŽ ZEMŘEL PÁN JEŽÍŠ“ byl pozlacen. 
       
ONŠOVICE  
        Kříž se nalézá v centru obce Onšovice před návesní kaplí.  
Je unikátní svou extrémní výškou a subtilností použitého  
materiálu. Především spodní vertikální břevno je unikátně 
dlouhé, vytěžené v jednom kuse hmoty kamene, a to ze světle 
žluté jemnozrnné žuly, ramena zakončena jetelovým motivem. 
Doplňky kříže, korpus Krista a cedule INRI jsou litinové  
s datací 1890.  
        Velký žulový kříž byl nakloněný, kvádrový základový kámen prasklý. Poškození vzniklo sedáním staršího základu a zakotvením kříže 
druhotnou kovovou konstrukcí do zdiva kaple. Lokálně se především ve spodní části kříže projevovala povrchová degradace kamene. 
        Kříž byl kompletně rozebrán, jednotlivé části byly očištěny tlakovou vodou a pískováním. U prasklého základového kamene bylo  
provedeno slepení a sčepování. Litinový korpus Krista a cedule INRI odborná firma očistila pískováním od degradovaných barevných 
nátěrů, následně nanesla podkladovou vrstvu pod zlacení a položila plátkové zlato. Restaurované části kříže byly sesazeny hydraulickou 
rukou na dilatační spoje a nerezové čepy na nový betonový základ. Na závěr došlo k osazení pozlacených litinových doplňků. 
 
        Velké poděkování patří odborné firmě p. MgA. Lukáše Černého z Volyně, který svým sochařským a restaurátorským umem našim 
křížkům navrací jejich původní krásu. 
 

Při rekonstrukci litinového kříže v Onšovicích byl nalezen vzkaz pro budoucí generace.  
 
Přepis textu: 
 
Zapsáno při opravě kaple sv. Václava v O n š o v i c í ch    L.P. 1981 
 
Zpaměti občanů. 
Občanstvo zdejší obce se sešlo 15. května 1887 u starosty obce  
a usneslo se postavit kapličku. Vybráno místo na návsi. 6. června 
1897 byly kopány základy a na stavbě pracovali 2 až 4 zedníci.  
28. července 1887 byla stavba prozatímně přikryta, 2. září bílena 
a zavěšen zvon. Později kladena dlažba. 4. června 1888 postaven 
oltář a posvěcení kaple bylo Dr. Martinem Josefem Říhou, bisku-
pem českobudějovickým, 18. června 1888. 
 
V roce 1981 bylo přikročeno k opravě kaple, jejíž stav byl téměř 
havarijní. Na této akci se podíleli občané jak prací, tak i peněžitým 
příspěvkem. Velikou pomoc nám poskytl MNV ve Čkyni, který 
nám dodal veškerý potřebný materiál, zajistil též přímé dodávky, 
jako jest pokrytí střechy a též zedníky. Velice se zasloužili a nejvíce 
času na opravu věnovali občané: Jan Filip, který provedl práce tesařské, Jaroslav Staněk, který zhotovil okna a dveře, zednické práce Jarda 
Zámečník, Václav Dušek a Jan Štrobl, kterým vydatně pomáhal Míla Jelínek a ostatní nejmenovaní občané.“ 
 
Tento zápis se psán v Onšovicích dne 1. srpna léta Páně 1981 pro příští generace a uložen v kříži. 

Zrestaurovaný kříž 
v Předenicích. 

Křížek v Onšovicích  
po opravě. 
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KAPLIČKA VE ZDŮLÍ  
        Její původ se podle pověsti váže k bitvě francouzského 
vojska v r. 1742. Nechala ji postavit matka francouzského  
vojáka, který zde spadl s koněm ze skály.  
        Současná kaplička byla postavena r. 1904. Do roku 1956 
se zde konaly každoročně poutě, poté kaplička chátrala.  
        V roce 1996 se jí dostalo poslední velké opravy. Kaplička 
měla narušenou střechu a krov nad hlavní části kapličky díky 
zatékání. Omítky opadávaly, nevhodně uložená kamenná 
podlaha v průčelí kapličky napomáhala k nadměrné vlhkosti 
stavební konstrukce.  
        Na podzim tohoto roku stavební firma pana Bendy  
ze Zálezel kompletně zrekonstruovala střechu, zvoničku  
i samotné průčelí. Nový barevný nátěr dostala nejen fasáda, 
ale i vnitřek kapličky. Ani přes zimu nebudeme s rekonstrukcí 
zahálet. Restaurátor Lukáš Černý z Volyně ve svém ateliéru 
opraví sochu madony s dítětem včetně plechového nápisu 
„Svatá Maria, matko boží, oroduj za nás.“  
        V roce 2025 bude kaplička Ve Zdůlí kompletně opravena 
a jistě se následně dočkáme slavnostního požehnání od  
našeho pana faráře.  

Starostka obce 

Z obecního úřadu

      V roce 2024 se obec Čkyně zapojila se 
Svazem měst a obcí v Jihočeském kraji za 
dotační podpory Ministerstva zemědělství 
se spolufinancováním Evropské unie do 
projektu „Pořízení kompostérů a štěpko-
vačů pro domácí kompostování.“ V nej-
bližší době bude do Čkyně dodáno 50 kusů 
štěpkovačů a 50 kusů kompostérů.  
 
      Jedná se o tyto typy: 
Kompostér:  
      typ                              KOMP  
      produktová řada       č. 7169 
      objem                         1 170 l 
      síla stěny                    7–9 mm 
      výška                          1 200 mm 
      barva                          zelená  
      výrobce                      MEVA-TEC 
      záruka                        5 let 

Štěpkovač:                        
      typ                               VERTAK 
      produktová řada       č. F9H_8879_0000 
      pohon                         elektrický 230 V 
      příkon                        2 800 W 
      průměr drceného  
      materiálu                   45 mm 
      potřebné jištění         16 A 
      výrobce                      MEWA 
      záruka                        5 let 
 
      Obec Čkyně výše uvedené předměty 
nabízí občanům Čkyně a jejích osad do 
osobního užívání jako výpůjčku po dobu  
5 let. Po uplynutí 5 let přechází předměty 
bezúplatně do vlastnictví koncového uži-
vatele. Jednorázová spoluúčast koncového 
uživatele je ve výši 500 Kč za kompostér  
a 1 500 Kč za štěpkovač. Lze si požádat jen 

o kompostér či jen štěpkovač, nebo naopak 
o oba předměty.  
      Záruka je na oba předměty po dobu 
udržitelnosti projektu, tedy 5 let. Detailní 
technické informace k oběma zařízením 
jsou ke zhlédnutí zde: https://www.ckyne.cz/  
kompostery-a-stepkovace/technicke-listy/. 
 
      V případě zájmu bude sepsána 
smlouva o výpůjčce mezi obcí Čkyně  
a koncovým uživatelem s upřesněním místa 
užívání (parcelní číslo) těchto předmětů.  
 
      Prosíme o případné kontaktování do  
16. 12. 2024:  
      tel. 388 423 170  
      e-mail: info@ouckyne.cz 
 

Stavební technik obce  

Kompostéry a štěpkovače do výpůjčky od obce 
 

Kaplička ve Zdůlí před rekonstrukcí a po ní.
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      Nezastihl Vás náš pracovník na odečty vodoměru doma? Odečet stavu vodoměru můžete provést sami a zaslat nám stavy 
přes e-mail: info@ouckyne.cz  
      Co je potřeba uvést: 
              ●  Odběratel:                            příjmení, jméno, název firmy (je-li odběratelem právnická osoba)  
              ●  Místo odběru:                     obec, č.p.  
              ●  Fotografie vodoměru:       nepovinné 
              ●  Číslo vodoměru:                 je vyznačeno na jeho ciferníku 
              ●  Datum odečtu:                            
              ●  Stav vodoměru: m3            uvádějte pouze čísla na otočném číselníku (označeném m3) 
              ●  Vaše e-mailová adresa:  
              ●  Váš telefon:   
      Vámi zaslaný stav bude podkladem pro fakturaci.  
Správnost odečtu bude ověřená zaměstnancem společnosti při následujícím odečtu. 

 Obec Čkyně 

VÝZVA: možnost samoodečtu vodoměru 

1.    Proč se nezaasfaltovaly díry v cestách, 
       když se dělal nový asfalt na cestě k MŠ?  
      Nový asfalt na cestě k MŠ se pokládá 
jinou technologií a jinými prostředky než  
asfaltování výkopů po opravách vodovodů  
a kanalizace v cestách. Z tohoto důvodu tyto 
dvě akce nešlo spojit a provést najednou.    

n n n  
2.    Proč se dělá střecha tělocvičny  
       na podzim a nikoliv o prázdninách?  
      Střecha nad malou tělocvičnou byla  
řešena jako havarijní stav střešních oken  
a plechové krytiny. Bohužel při odkrytí  

plechové krytiny bylo zjištěno narušení  
krokví a sádrokartonu dlouhodobým zaté-
káním. Z tohoto důvodu došlo k celkové 
rekonstrukci, která znamenala omezení  
využití malé tělocvičny na celý podzim.   

n n n  
3.    Nechá obec uzavřít pobočku České  
       pošty ve Čkyni? 
 
      Obec Čkyně nevyužila nabídku České 
pošty s. p. na transformaci pobočky ve Čkyni 
na tzv. Poštu Partner. Pošta Partner znamená 
převzetí poštovních služeb a provozování 
pošty pod obcí v rámci obecního rozpočtu. 

Zároveň se Česká pošta s. p. zavázala, že 
pokud by došlo k jakékoliv změně provozo-
vání pobočky ve Čkyni, bude o této skuteč-
nosti obec Čkyni neprodleně informovat. 
Uzavření poštovní pobočky ve Čkyni se tedy 
nezakládá na pravdě.   

n n n  
4.    Bude tady konečně bankomat? 
 
      V současné době probíhají jednání s Uni-
Credit Bank ohledně umístění bankomatu  
a o podmínkách jeho provozování. O výsled-
cích jednání budeme občany informovat. 

Vedení obce  

Fenomén Mauric 

Obec Čkyně zve na besedu s českým rekordmanem v počtu let  
strávených ve funkci ředitele školy Mgr. Stanislavem Mauricem.  

 

Ten učil od roku 1975 na Základní škole a mateřské škole ve Čkyni fyziku a matematiku. Od roku 

1985 do roku 2024 vykonával funkci ředitele školy, tedy neuvěřitelných 39 let. V červnu roku 2024 

byl zapsán do České knihy rekordů. Při besedě nazvané Fenomén Mauric, která se bude konat  

                                                               v pátek 17. ledna od 18 hodin,  

mu bude na jevišti dělat příjemnou společnost jeho nástupce na postu prvního muže čkyňské  

školy a školky Mgr. Radek Bůžek. Rozhovory s oběma povede Mgr. Pavel Pechoušek, který akci  

ve spolupráci se starostkou obce Ing. Stanislavou Tůmovou organizuje. 
 

          Do čkyňského kinosálu jsou srdečně zváni současní i bývalí žáci zdejší základní a mateřské  

školy ve Čkyni, také současní i bývalí kolegové a zaměstnanci, v neposlední řadě rodiče a přátelé 

školy a samozřejmě všichni ostatní.  

Pavel Pechoušek 

Vaše otázky, naše odpovědi
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Z našich mateřských školek

Podzimní aktivity v MŠ

Pomáháme s úklidem naší krásně probarvené zahrady. Máme spoustu pomocníků, hrabání listí je hračka!  

Oslavujeme s dětmi Den stromů. Sbíráme přírodniny a pozorujeme, jak čaruje podzim.  

Pasujeme prvňáčky, vítáme nové kamarády mezi námi.  
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Děti z mateřské školy si užily veselý Halloween plný strašení.  
Nechybělo ani létání na koštěti a míchání lektvaru! 

 

„To je zlaté posvícení!“ V naší MŠ máme samé šikulky.  
Děti nám napekly krásné hnětynky, které voněly po celé školce.  

 

„Zamykání zahrady s vílou Podzimničkou“.  
Děti se rozloučily s létem, uzamkly zahradu a uspaly zvířátka.  

 

Podzim létu zamával,  
ahoj léto, musíš jít.  

Ruku svou mu podával,  
prostě to tak musí být.
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      K dnešnímu dni máme u nás ve školičce 
téměř zaplněnou kapacitu, ale od ledna  
příštího roku už budeme kompletní. Naše 
dětská skupina je určena pro 12 dětí od dvou 
let, po domluvě je možnost přijmout děti  
i od 1,5 roku. Děti, které k nám nastoupily  
v září, si už tady všechny zvykly. Nyní na 
podzim máme spoustu aktivit. Chodíme do 
přírody, kde sbíráme různé plody, které nám 
ve školce slouží k tvoření, ať už jsou to kaš-
tany, žaludy či šípky. Přebytky nasušíme pro 
zvířátka. Nasbírali jsme spoustu barevného 

listí ze stromů, vytvářeli jsme z nich různé 
výrobky. Pozorovali jsme a vyprávěli si  
o podzimní přírodě, jak se připravuje na 
zimu a jak se bude žít zvířátkům. 
      K podzimu patří pouštění draků. Také 
jsme si ho byli pustit na louce za rybníkem  
a děti byly nadšené. Vyzkoušeli jsme si také 
upéci hnětýnky. Hodné maminky nám při-
nesly dýně a vydlabali jsme je. Některé si děti 
odnesly domů, některé nám tady zůstaly jako 
podzimní dekorace. Podzim je čas sklizně,  
s dětmi jsme si nacvičili pohádku O řepě. 

      Také jsme se zúčastnili soutěže v Aktuali-
tách, vyhráli jsme a od paní starostky děti 
dostaly omalovánky a prstové barvy, za což 
mockrát děkujeme. 
       Nyní už nacvičujeme básničky pro Miku-
láše a na Vánoce. Než se nadějeme, budou tu.  
      Celá naše školička přeje všem čtenářům 
Aktualit krásně prožité Vánoce, hlavně v po-
hodě, do nového roku spoustu štěstí, zdraví, 
osobních i pracovních úspěchů. 

Za Miniškoličku Brouček Čkyně  
Šárka Žlábková  

Podzim v Miniškoličce Brouček Čkyně

inzerce
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Fotogalerie z akcí školy

Ze školních lavic

VII.A v září vyrazila na výlet na kolech. 

Sedmáci navštívili třídírnu odpadu  
Jihosepar ve Vimperku. 

Osmáci vyrazili do Prahy, kde navštívili  
Pražský hrad a Národní zemědělské muzeum. 

Osmáci se vydali také do čistírny  
odpadních vod.

Tradiční pasování prvňáčků – deváťaci si pro naše nejmenší připravili stezku, která prověřila jejich obratnost, hbitost, přesnost a mysl.  
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V říjnu si šesťáci s třídní učitelkou a asistentkou užili  
adaptační pobyt ve Stožci. 

 

Sedmáci a část šesťáků vyrazili v listopadu  
do Techmanie do Plzně. 

Z kroužku angličtiny pro druháčky.  
 

Páťáci si užili noc ve škole i stezku odvahy. 
 

Ze školního kola Logické olympiády.

Naši borci v okresním kole turnaje stolního te-
nisu ve Volarech. Zlatou medaili si přivezl 

Roman Martínek ze VII.B 

Historicky první turnaj v pIšQworkách  
– postupujeme do okresního kola, které se  

uskuteční u nás ve škole... 

Ze školního kola Pythagoriády máme  
postoupivší do okresního kola.

      Naši žáci na prvním stupni mohou navštěvovat angličtinu, pohybové hry, basketbal, dramatický kroužek I, zdravotní kroužek,  
na druhém stupni pak florbal, basketbal, dramatický kroužek II, dopravní kroužek. Tradicí jsou již nepovinné předměty – sbor  
a náboženství.

Zájmové kroužky na naší škole
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      Naše školní jídelna vaří každý den přes 
350 obědů. Jak jistě mnozí z Vás ví, na konci 
srpna došlo ke sloučení, kdy se začalo vařit 
pro malé strávníky ze školky ve školní ku-
chyni ZŠ. Tato změna proběhla především  
z organizačně-technických důvodů. Nebylo 
snadné všechno zorganizovat a připravit tak, 
aby se tato změna nedotkla strávníků, ale 
myslím, že díky nasazení, vůli a dobré spo-
lupráci všech zúčastněných se vše povedlo 
a všechno funguje, jak má. Obědy jsou  
dováženy v kvalitních termoportech, které 
výborně udrží požadovanou teplotu pokrmů 
i několik hodin a pro rychlý a pravidelný 
transport do školky nám obec zajistila  
dopravní prostředek. Pokrmy jsou poté  
servírovány malým strávníkům.  
      Chutné dopolední a odpolední svačinky 
jsou i nadále připravovány ve školce paní 
Ivanou Járkovou a po dovezení oběda na 
„odpolední směně“ i Hanou Škopkovou. 
      Práce v kuchyni není jen o vaření a vy-
dávání jídla. Než dětem předložíme talíř  
s obědem, je toho potřeba udělat ještě mno-
hem víc. Tak třeba jídelníček, ten se musí  
sestavit s předstihem a je potřeba dodržet  
určitá pravidla. Jídla se snažíme vybírat nejen 
podle toho, abychom plnili spotřební koš, 

který nám udává, kolik a jaké suroviny by 
měly děti konzumovat (ryby, luštěniny, 
brambory, tuky, cukry apod.), ale také aby-
chom dětem nabízeli pestrou stravu, na které 
si pochutnají. Někdy samozřejmě dojde i na 
méně oblíbená jídla, jako jsou pokrmy z ryb 
nebo luštěniny. Vše se ale snažíme připra-
vovat z čerstvých a kvalitních surovin od  
regionálních dodavatelů.  
      Stalo se již samozřejmostí, že děti mají 
každý den buď ovoce, zeleninu nebo zeleni-
nové saláty. Kromě toho dětem občas na-
chystáme šlehaný tvaroh, puding, jogurt 
nebo jinou dobrotu. Možná jste zazname-
nali, že jsme do jídelníčku zařadili také  
poctivé vývary z masa. Také klademe důraz 

na čerstvé suroviny a místo dochucovadel 
jsme zařadili do pokrmů více bylinek.  
      Celý náš kuchařský tým ve složení 
Hanka Škopková, Lenka Staňková, Iveta  
Bastlová ve spolupráci s hlavním kuchařem 
Radkem Špejzlem dělají vše pro to, aby naši 
strávníci odcházeli najedení a spokojení. 
Věřte, že práce ve školní kuchyni je někdy 
opravdu náročná, ale ten pocit, když Vám 
děti jídlo pochválí a přijdou si s prázdným 
talířem pro přídavek, je skvělou odměnou 
pro všechny. 
      A vězte, že kde děti jí s chutí, tam je svět 
trochu lepší. A tam, kde kuchaři vaří pro  
dětská srdce, tam voní pravé štěstí. 

Jana Kolářová, vedoucí školní jídelny 

Není to jen o vaření…
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Komunitní centrum

Komunitní centrum Míja Čkyně Vás srdečně zve  
na naše semináře, které jsme pro Vás připravili:  

3. 12. 2024 od 15:00  
ALZHEIMEROVA CHOROBA  

Mgr. et Mgr. Lenka Javůrková DiS. 
* * * 

4. 12. 2024 od 9:00  
ADVENT – ZANIKLÉ SVÁTKY A ZVYKY  

Růžena Váchová 
* * * 

       Centrum pořádá dále cvičení a tvoření pro dospělé.  
Cvičíme každé úterý od 14:00. Ve středu a v pátek s námi  
můžete tvořit od 8:00. Pro školní děti máme klub Tvoření  
a klub Kuchtíků. Klub Tvoření je ve středu od 13:30 do 15:30. 
Klub Kuchtíků je ve čtvrtek od 15:00 do 17:00. Nejmenší děti  
s rodiči k nám mohou chodit na hravé dopoledne, které je 
každý čtvrtek od 9:00 do 11:00. Každý si u nás najde to, co by 
se mu líbilo. Těšíme se na Vás. 
       Všem přejeme krásné prožití vánočních svátků a v novém 
roce 2025 hodně zdraví a štěstí.  

Za Komunitní centrum Míja  
Stanislava Churaňová a Petra Zahradníková

      Dobrovolníci mohou hrát velmi důleži-
tou roli v dnešním světě. Nelze totiž vše za-
jistit prostřednictvím státu či zaměstnanců 
neziskových organizací. V mnoha situacích 
je přínosné, když pomůže člověk druhému, 
aniž by to bylo jeho zaměstnání a dostával  
za tuto práci mzdu. Ani poskytovatelé so- 
ciálních služeb nemohou zajistit veškerou 
pomoc bez dobrovolnické činnosti, protože 
registrované sociální služby mají přesně za-
kotveno v právních předpisech, jaké činnosti 
mohou vykonávat v rámci dané služby  
a hradit je případně z dotací. To platí i o naší 
Charitě Prachatice-Vimperk. 
      Dobrovolnická činnost nejen pomáhá 
druhým, ale poskytuje také prostor pro 

osobní rozvoj dobrovolníků samotných. Ti 
rozvíjejí své dovednosti, získávají nové  
zkušenosti a zažívají známý pocit, že dávat je 
mnohdy víc než dostávat. 
 
Kdo může být dobrovolník?  
      Ten, kdo má dobré srdce a chuť někomu 
pomáhat bez nároku na finanční odměnu. 
 
Jaké dobrovolnické činnosti může  
dobrovolník v naší Charitě vykonávat?  
      Může navštěvovat seniory či nemocné 
doma, v domovech pro seniory nebo v ne-
mocnici. Může tak pomáhat i aktivní senior 
jinému seniorovi. Dobrovolník může pomá-
hat doučovat děti, které mají problémy ve 

škole (vhodné pro studenty nebo učitele  
v důchodu). Dobrovolník může pomáhat 
získávat finanční prostředky Charitě pro-
střednictvím sbírek, např. potravinové  
sbírky nebo Tříkrálové sbírky jako koledník 
či vedoucí skupiny koledníků. V neposlední 
řadě mohou dobrovolníci pomáhat druhým 
v případě živelných mimořádných situací 
(povodně, vichřice, výbuchy, požáry apod.). 
 
Jak se stát dobrovolníkem? 
      Volejte na tel. číslo: 731 604 549 
      Pište na e-mail: info@ptv.charita.cz 
 

Petr Malík 
Charita Prachatice-Vimperk

Staňte se dobrovolníkem – POMÁHAT JE BOŽÍ 

Akce v komunitním centru  
nejen v prosinci

V současných nejistých časech, kdy svět čelí mnoha výzvám, je důležité ocenit  
a vzdát hold dobrovolníkům. Jsou to hrdinové, kteří bez pláště a meče posouvají svět  
k lepší budoucnosti. Jejich obětavost a láska k dobru jsou pilíři, na nichž spočívá  
pevnost společnosti. 
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Aktuality z čkyňských obcí

Milí čtenáři,  
        máme tady téměř konec roku a tím  
i poslední vydání těchto listů. Rádi bychom 
Vám tímto chtěli poděkovat za přízeň v letoš-
ním roce, kdy jste se k nám do Spůle přišli  
v hojném počtu podívat na dětské akce, pouť, 
pečení a také Haloween, který mají děti  
spojený s dlabáním dýní a strašidly.  
        Do konce roku ještě zbývá pár menších 
akcí, jako je tvoření vánočních věnců. Také  
k nám chodí Mikuláš, rozsvítíme vánoční 
strom a Silvestra si zpestříme krátkou společ-
nou procházkou k vysílači. Sledujte naše  
fb stránky „Spůle žije“ a dozvíte se více. 

Ze Spůle Vás zdraví členky SŽ  
Jitka Novotná a Simona Vidlášová 

 
 

Spůle 
Konec roku ve Spůli 

Přejeme Vám všem krásný a klidný vánoční čas,  
strávený v klidu svých domovů s rodinami  
a v novém roce mnoho zdraví,  
úspěchů a splněných přání.  
 
 
 
 
 
 

pf2025
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        V sobotu 26. října 2024 uspořádali hasiči 
z Horosedel už popáté kachní hody. Jako  
tradičně se upravovalo 32 kachen. Podávala 
se kachní stehna s knedlíky, bosáky a dvojím 
zelím, konfitovaná kachní prsa s hranolky, 
marinovaná kachní křídla s chlebem a kachní 

polévka. Tyto lahůdky se snědly všechny, 
návštěvníků bylo hodně a i piva se vypilo 
dost. Ani chladné počasí nezabránilo hostům 
k nám zavítat, ať z blízka či z daleka.  
        Musím především vyzdvihnout umění 
našich žen a pochválit pomoc při přípravě  

a vlastní akci všech zúčastněných. Když bude 
příští rok v našich řadách panovat stále dobrá 
nálada, akci rádi zopakujeme. 
 
 

Vladimír Luks, Horosedly 

Horosedly 
V Horosedlech na kachních hodech

TJ Sokol

        V Tělovýchovné jednotě Sokol Čkyně je 
pro sportovní zájemce připravena nabídka 
oddílů různého sportovního zaměření.  
Některé oddíly navštěvují ženy, další jsou 
„chlapské“, v jiných se scházejí společně  
děvčata a hoši rozdílného věku. Na jógu, cvi-
čení s gymbally či na bodystyling chodí samá 
děvčata, ale třeba u florbalistů na děvče a ani 
na ženu nenarazíte. Možná zatím, ale kdoví... 
Scházíme se pochopitelně v tělocvičnách, na 
hřišti a v případě jógy nám poskytuje prostor 
mateřská škola. Ke sportu patří i různá klání, 
soutěže a pochopitelně turnaje. Některé po-
řádáme, na jiné vyjíždíme.  
        Letos jsme poprvé připravili víkendový 
seminář. Byl naplánován na poslední zářijový 
víkend, mohly se ho zúčastnit všechny zá-
jemkyně, členky TJ Sokol Čkyně. Vyrazily 
jsme nedaleko – do hotelu České Žleby.  

A protože to byl holčičí víkend, uzpůsobily 
jsme si tak i program. Ubytovaly jsme se  
a sešly se v jídelně hotelu. To víte, babinec. 
Povídalo se, smály jsme se a prostě si to od 
první chvíle užívaly. Páteční večer byl vy-
plněn ryze dámským tématem – přijela za 
námi kosmetička. Popovídaly jsme si o od-
borném ošetřování pleti a pokožky, její rege-
neraci, zkrášlování. O líčení a péči o tělo jsme 
si nejen povídaly, ale některé z nás se nechaly 
nalíčit. Druhý den jsme vyrazily směrem na 
Stožeckou skálu, cílem byla pochopitelně 
Stožecká kaple. Nejprve nám počasí nepřálo, 
musely jsme vytáhnout pláštěnky, ale nako-
nec vykouklo i sluníčko a osvítilo Šumavu, 
která se už pomalu barvila do podzimního 
šatu. Odpoledne jsme vyplnily relaxací  
v místním wellnessu, protáhly tělo v bazénu, 
vyřádily se ve vířivce. A pochopitelně – sauna! 

A protože jsme sokolky – nechyběl ani 
stolní tenis v herně hotelu. Parta děvčat  
si zahrála minigolf. Některé se ještě prošly 
po okolí. 
       A večer byl jasný – posezení, povídání. 
Děvčata si dala partičku karet. Prostě  
pohoda. Kouzlo měla i „noční slezina“ na 
pokoji, pokoj byl najednou plný, sedělo se, 
kde se dalo i nedalo, vzpomínalo se, poví-
dalo a výbuchy smíchu bylo slyšet určitě  
po celém hotelu. Protože jsme všechny  
fotily, ve vytvořené whatsappové skupině 
posílané fotky nebraly konce.  
       Víkend utekl rychle, odjížděly jsme 
všechny spokojené, plné zážitků. A rozchá-
zely jsme se s přáním sejít se zase na  
obdobném víkendovém pobytu. 
 

 Za TJ Sokol Čkyně Václava Komínová 

Víkendový seminář v Českých Žlebech
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Synagoga Čkyně

Beseda s Ing. Pavlem Pavlem o Velikonočním ostrově a sochách Moai.

        V letošním roce jsme si připomněli 10. výročí ukončení 
projektu s názvem Krajina spojuje „Zámek Wolfstein  
– synagoga Čkyně.“  
 
        20. září u nás koncertoval bavorský zpěvák a kytarista 
Dominik Hilgart (na snímku), 18. října zahrály houslistky 
Hedvika Vavříková a Nela Střelečková „Mozartovské variace“ 
na zámku Wolfstein ve Freyungu. 

        V sobotu 19. října jsme hostili tři pěvecké sbory v rámci 
20. ročníku Mezinárodního sborového festivalu hudebního 
romantismu ve Vlachově Březí.  
        Na snímku smíšený pěvecký sbor Kvítek Louny.  
 
        Jako host vystoupil Klarinetový soubor Prachatice,  
na který se můžeme těšit 27. prosince 2024. 

Výzva 
Vážení čtenáři Aktualit,  
pro jarní období roku 2025 pro Vás v synagoze ve Čkyni připravujeme dvě výstavy:  
      Rok 1945 ve Čkyni a okolí  
       a výstavu obrazů pana faráře Josefa Lence, duchovního kostela  
       sv. Vojtěcha ve Lštění (působil zde v letech 1958–1985).  
        Pokud by někdo z Vás měl k dispozici dobové fotografie, dokumenty či vzpomínky pamětníků 
 a byli byste ochotni se o ně pro účel jedné či druhé výstavy s námi podělit, kontaktujte nás, prosím. 
       Stejně tak, pokud vlastníte některý z obrazů p. Lence a měli byste zájem o jeho začlenění do výstavy,  
napište nám. Předem děkujeme.  
Kontakt: Hana Dědová, e-mail: synagoga-ckyne@seznam.cz, tel.: 732 145 638 

Podzimní akce ve čkyňské synagoze
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Kominík ze Šumavy 
Co nabízíme?  
n   čištění komínů, provozní revize spalinových cest 
n   opravy, rekonstrukce, kominické práce 
n   stavba a montáž fasádních komínů 
n   frézování, vložkování komínů 
n   poradenství 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Novák Martin, kominík ze Šumavy 
Tel.: 608 316 254 

kominictvi.novakovi@seznam.cz

PROMÍTÁNÍ SNÍMKŮ Z CEST  

V NAHOøANECH  
     Šumavský fotograf Vláďa Hošek zahájil se stálými  
návštěvníky v Nahořanech v Hospodě Pod kapličkou už 
dvacátý ročník cyklu Promítání snímků z cest. Tentokrát 
byl na programu pořad Ze Šumavy do Himálaje. Návštěv-
níci viděli nové náladové snímky ze Šumavy a poté se  
přesunuli do Nepálu na treky pod Mount Everest, Cho Oyu, 
kolem Annapuren a zhlédli nový pořad – trek kolem další 
„osmičky“ Manáslu. 
 
 
 

 
 
 
DALŠÍ PROMÍTÁNÍ BUDE ZASE V NAHOøANECH  

17. LEDNA 2025.  
Cestovatel Václav Štětina nás zavede za přírodou a lidmi  

do Gruzie a na výstup na Kazbek 5 000 m.   

JSTE SRDEČNì ZVÁNI. 

inzerce

Čkyně zpravodaj_listopad_prosinec_2024_Sestava 1  27.11.2024  7:16  Stránka 19



20

AKTUALITY ze života Čkyně

Řemeslo a umění na Čkyňsku

Snažím se dělat věci tak, abych se za ně nemusel stydět 
Rozhovor s Mgr. Radkem Bůžkem, ředitelem ZŠ Čkyně

Pro nového ředitele základní školy ve Čkyni 
Mgr. Radka Bůžka není prostředí této vzdě-
lávací instituce ničím neznámým. Absolvent 
Obchodní akademie v Písku zde působil 
jako učitel fyziky, tělesné výchovy a dílen  
s drobnou přestávkou 9 let. Od září roku 
2024 nastoupil do vedení školy a, jak on  
sám říká, má pro tuto pozici hodně energie, 
kterou hodlá zužitkovat na maximum.  
V manažerské pozici ve školství se cítí dobře 
i díky několikaletým zkušenostem v soukro-
mém sektoru.  
 
Věnuje se někdo či se někdo věnoval ve Vaší 
rodině pedagogické praxi? 
        Můj strýc z otcovy strany pár let učil  
a jeho manželka je shodou okolností také  
ředitelkou, a to střední školy ve východních 
Čechách. Moje sestřenice svoji pedagogickou 
dráhu začíná. Co se týká ale mé nejbližší  
rodiny, jsem prvním pedagogem. Znám pár 
ředitelů v okolních školách, kteří pocházejí  
z řad mých přátel, se kterými věci v případě 
potřeby konzultuji. Musím ale v první řadě 
zmínit zejména pana Maurice, mého před-
chůdce, se kterým přetrvává perfektní spolu-
práce, a kdykoliv něco potřebuji, poradí mi.  
 
Jedna z mála věcí, které se o Vás dají  
na internetu najít, jsou Vaše závěrečné 
práce z Ostravské univerzity.  
        Ostrava bylo jedno z mých nejlepších  
životních rozhodnutí. Chtěl jsem studovat 
technickou výchovu a v Ostravě to nabízeli, 
což se mi líbilo. Je to opravdu rázovitý kraj, 
jak oni sami říkají. Každému bych Ostravu 
doporučil k návštěvě, je to nádherné město, 
nad čímž se hodně lidí stále podivuje. Jedná 
se o velice kulturní město a obrovskou  
studijní konglomeraci.  
 
Vy jste se rozhodl studovat daleko a navíc 
ještě poměrně neobvyklý obor. 
        Polytechnický obor. Získáte slušný zá-
klad, od dílen po elektrotechniku a matema-
tiku. Musím říci, že univerzálnost předmětu 
technická výchova na pedagogické fakultě  
mi hodně sedla.  
 
Co Vás na studiu bavilo nejvíce? 
        Nebylo to monotónní, museli jsme také 

například vyrábět rozmanité množství  
výrobků ze dřeva, papíru, plastu či kovů. 
Tamní profesoři studium zaměřovali hodně 
prakticky, průmyslově a nic nám neodpustili. 
Vyhovuje mi multifunkčnost technické vý-
chovy a je tam vidět výstup, který s dětmi  
vytvoříte. Stal jsem se takovým univerzálem, 
jak mě rád nazýval můj předchůdce (směje 
se). Magisterské studium jsme z původního 
počtu 55 studentů dokončili dva. Navíc si 
musíte i po studiu stále udržovat přehled, 
protože i tento předmět se hodně vyvíjí  
a proměňuje.  
 
Našel jste v Ostravě přeci jen někoho  
ze stejného kraje?  
        Byl jsem tam trochu exot, nikoho jiného 
jsem tam z jihu Čech nepotkal. Ale vše-
obecně tam studenti byli hodně přátelští,  
zejména ti z Moravy, kterých je na Ostravsku 
hodně.  
 
Nejdříve se zeptám, jaká forma učení  
Vám je blízká z pozice učitele?  
        Aktuálně učím fyziku a tělocvik, při-
čemž jsem v minulosti samozřejmě učil  
i dílny. Fyzika má tu nevýhodu, že ji téměř 
nikdo nechce učit. Snažím se vyučovat ji  
popularizační formou a podat ji jednoduše, 
polopaticky, srozumitelně. Pokud to jde, rád 
vyrazím s žáky ven, kde si ověříme fyzikální 
zákony v praxi. Učit jsem zde začal v roce 

2012 ihned po škole. V roce 2018 jsem ale  
nastoupil na krátkou dobu do soukromého 
sektoru. Po třech letech jsem se ale vrátil zpět. 
Neudělal bych to dnes z mého pohledu jinak, 
protože to pro mě byla velká škola. Na chvíli 
jsem si dal pauzu od oboru, byl jsem stále  
v kontaktu s lidmi, musel jsem se naučit 
spoustu věcí o nové technologii (výroba  
autotextílií) a získal jsem zkušenosti při  
spolupráci se zahraničím a také s krizovým 
managementem. Po třech letech jsem se ale 
definitivně rozhodl pokračovat v kariéře ve 
školství a v roce 2021 jsem zde začal učit 
znovu.  
 
Po 9 letech praxe jste se nakonec rozhodl 
ucházet se o pozici ředitele. Co Vás  
motivovalo nejvíce k tomu se přihlásit do 
výběrového řízení? 
        Cítil jsem, že pro to mám teď ty nejlepší 
podmínky. Chci na to vynaložit energii  
a mám chuť se tomu hodně věnovat. A také 
mám velmi tolerantní ženu (směje se).  
 
Jak probíhalo předávání rolí? 
        Celé prázdniny jsem pravidelně dojížděl 
do školy a za panem ředitelem, abych se do-
statečně zorientoval v nových povinnostech, 
a postupně jsme dávali vše dohromady od 
administrativy až po jeho cenné zkušenosti. 
Věděl jsem, že nechci do ničeho skočit  
rovnýma nohama. Chtěl jsem být co nejvíce 
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připravený. I tak je to samozřejmě nové  
dobrodružství, na které se člověk zcela  
připravit nemůže.  
 
Považujete za výhodu, že budete vést tým 
pedagogů ve Vám již  známém prostředí? 
        Já to považuji za velkou výhodu. Jsem 
rád, že znám provozně budovu a že znám  
i lidi, kteří zde pracují. Myslím si, že nyní  
udržujeme zdravou profesionální úroveň  
komunikace a že vztahy v kolektivu jsou stále 
nadprůměrné. Toho si opravdu vážím. Kdysi 
jsem dělal konkurz na jedno výběrové řízení 
do školy ve Strakonicích. Musel jsem napsat 
práci o škole, kterou jsem vlastně vůbec ne-
znal – podle toho to také vypadalo, a naštěstí 
se rozhodli pro jiného kandidáta. Ale byla to 
opět nutná zkušenost, kterou jsem potřeboval 
získat. 
 
Co vidíte jako nejdůležitější myšlenku  
z pohledu ředitele, kterou byste rád  
prosazoval? 
        Komunikace. Za mě je hodně důležité 
setkávat se s lidmi, jezdit na školení a získávat 
a také porovnávat zkušenosti s ostatními. 
Mluvíte tam s jinými lidmi z oboru a někteří 
Vás mohou dále nasměrovat či Vás inspiro-
vat. Snažit se vytvářet příznivé podmínky  
a příležitosti pro práci učitelů i provozních 
zaměstnanců. Rád se obklopuji lidmi, kteří 
mají zájem a chuť do práce i nad rámec svých 
povinností. Zároveň bych si přál, aby tu  
pozitivní náladu měly i děti, které do školy 
chodí. Školu a atmosféru ve škole dělají lidi. 
Proto tady taky mám svoje tři děti. Protože 
chci, aby měly kvalitní vzdělání, a tady ho 
rozhodně dostanou. Vím, že zdejší učitelé se 
své práci opravdu věnují, rozumí jí, školí se  
či dělají projektové hodiny atd. Musím po-
dotknout, že v současné době mám opravdu 
radost, když vidím ze strany všech zaměst-
nanců školy i mateřské školky dávat své práci 
víc, než je vyžadováno. To je ta přidaná  
hodnota, které si opravdu moc vážím. V ne-
poslední řadě je pedagogický sbor dobře  
namixován procentem nových, zkušených  

i hodně zkušených kolegů. Jen někdy mě  
trochu zamrzí, že na školství je pohlíženo  
poněkud černobíle. Přičemž reálná a dlouho-
dobá zkušenost je dle mého názoru stěžejní 
aspekt napříč všemi obory, aby člověk doká-
zal daný problém relevantně posoudit. 
 
Jedna ze změn, kterou škola pod Vaším 
vedením zavedla, bylo zrušení tištěných 
žákovských knížek.  
        Můj předchůdce to měl v plánu, zároveň 
tady běžel souběžně elektronický systém spo-
lečně s těmi tištěnými žákovskými. Nebyl to 
nápad, který byl pro mě prioritou, ale nebylo 
víceméně na co čekat a dalo se to poměrně 
dobře hned zrealizovat. Dále došlo k uzavření 
kuchyně v mateřské škole a sloučení procesu 
vaření pro mateřskou i základní školu do jed-
noho prostoru, a to do kuchyně základní 
školy. Snížily se náklady a celý proces se dost 
zefektivnil. Ustálil se zde dobrý tým kuchařů 
a kuchařek a i samotná filozofie kuchyně  
a pokrmů se trochu pozměnila. Chci také  
vyzdvihnout zřizovatele, tedy obec Čkyně, 
kteří jsou změnám nakloněni, a patří jim 
velký dík za značnou podporu. Pro ředitele 
je dobrý vztah a dobrá komunikace s obcí 
velký dar. Personální změna proběhla rovněž 
na pozici zástupce ředitele, kde od září působí 
Mgr. Jaroslava Sovová. Je to velice pracovitý 
člověk, který umí výborně řešit provozní  
záležitosti, a myslím, že se dobře pracovně 
doplňujeme. Je to zatím krátká doba, ale  
myslím, že v ředitelně, sborovnách i dalších 
provozech panuje příjemná nálada. 
  
Na co se chcete pod Vaším vedením  
dále zaměřit? 
        Mám cíl zaměřit se na práci s umělou  
inteligencí, na kterou jsem již několik školení 
absolvoval. Chci, aby si to učitelé vyzkoušeli 
a uměli se v tom vyznat, protože je to něco, 
co se nás všech aktuálně týká a v budoucnu 
nás to nemine. Dále bych se chtěl soustředit 
na výuku jazyků, a to hlavně na praktickou 
oblast jazyka a komunikaci. Vznikl tady nový 
kroužek anglického jazyka, který mohou 

navštěvovat děti již od 2. třídy. Rád bych zá-
roveň našel zahraničního partnera třeba z řad  
skandinávských zemí, se kterým bychom 
udržovali kontakt. Třetí věc jsou tzv. měkké 
dovednosti v rámci pedagogického sboru. 
Pokud učitel učí rád, má možnosti a cítí se 
dobře, přenáší se to na třídu. Snad se rovněž 
podaří získat dotaci na mobilní počítačovou 
učebnu. Nehrnu se bezhlavě do změn, jelikož 
ten dobrý základ a značný potenciál tady je 
a stojí za to na něm stavět dále.  
 
Jak vnímáte aktuálně z pozice ředitele to, 
že Vás hodně lidí a dětí zná nejen ze školy, 
ale i mimoškolních aktivit, například  
z TJ Sokol či jiných sportovních aktivit?  
        To je asi na povaze lidí. Někteří lidé  
nestojí o to se nikde moc ukazovat. Já jsem 
extrovert a mám rád ten šum okolo a jsem 
rád mezi lidmi. Někdy to může být i nepří-
jemná věc. Ne všichni Vás mají v oblibě, což 
je pochopitelné. Pro práci ředitele je moje  
povaha ale spíše výhoda, řekl bych. Vše je 
totiž opět o komunikaci. Hodně chyb se 
stane, pokud komunikace nefunguje. Nic-
méně, ředitel je osoba veřejně známá a člověk 
by nic neměl extrémně přehánět a občas si 
přeci jen dát pozor na to, jak se chová i jinde 
než ve škole.  
 
Jak se díváte nyní z Vašeho ředitelského 
křesla na návrh ministra školství  
na slučování menších základních škol? 
        Dle mého názoru je to otázka pouze 
ekonomická a spíše lokální. Není to změna, 
která by byla důležitá a zásadního charakteru 
v oblasti školství jako celku.   
 
Kde potkáme ředitele ZŠ Čkyně  
ve volném čase? 
        Když mám volno a čas,  trávím jej s rodi-
nou. Zaměstnává mě péče o dům a zahradu, 
nebo sportuji, třeba s mým otcem si rád za-
hraji ping-pong.  Mě to ale hodně baví právě 
v té práci.  
Děkuji za rozhovor. 

Adéla Matejová

Kde se nachází tento objekt?   
Vaše postřehy posílejte do 15. 12. 2024 na adresu: info@ouckyne.cz.  

Výherce bude obdarován malým dárkem. 
 

 Správná tajenka křížovky z minulého čísla našich Aktualit je:   
UČITELÉ PRO BUDOUCNOST, BUDOUCNOST PRO UČITELE. 

Vylosovaným výhercem je paní Jana Bártová ze Čkyně,  
která obdrží od obecního úřadu malou pozornost.

Hádanka 
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      Podzimní sezóna pro tým starších žáků SK Čkyně se  
nachýlila ke konci a bilance je víc než pozitivní. S šesti vítězství-
mi, dvěma prohrami a jednou remízou si naši mladí fotbalisté 
drží 4. místo v tabulkovém pořadí. (V době uzávěrky Aktualit 
tým ještě čeká poslední náročný zápas s týmem Poříčí.) 
       Kluci se v průběhu sezóny ukázali jako silný konkurent,  
a to nejen díky dobré týmové spolupráci, ale také díky indivi-
duálním výkonům jednotlivých hráčů. Největší oporou se stali 
Daniel Bláhovec a Čeněk Sova, kteří se shodně se svými šesti 
góly stali nejlepšími střelci týmu. 
       Vidíme, že se mladí fotbalisté stále zlepšují, děkujeme jim 
za poctivou přípravu a za svědomitou docházku na tréninky. 
Na jejich výkony se hrdě díváme a přejeme si, aby nám píle  
a poctivá a férová hra vydržela i v další sezóně.  

Jan Chrášťanský, Jiří Founě, Ondřej Sova 

Sport

Tým starších žáků SK Čkyně po podzimní sezóně 

      První zápas jsme sehráli s týmem HC 
Zálezly a porazili jsme je 4:3. Náš nejpro-
duktivnější hráč byl Milan Zwettler, který 
si připsal 1 gól a 2 asistence.  
      Ve druhém zápase jsme se utkali s HC 
Zdíkov, který jsme přestříleli 10:5. K našim 
nejproduktivnějším hráčům patřil Michal 
Kuneš a Petr Kolář, přičemž si oba připsali 
2 góly a 1 asistenci.  

      Třetí kolo jsme prohráli s místními  
favority a obhájci titulu, týmem HP Vim-
perk, 7:0, kde byl stav po dvou třetinách 2:0 
a byl to velice bojovný výkon.  
      Ve čtvrtém kole jsme narazili na tým 
HC Prachatice, jehož hráči jasně domino-
vali. My jsme nepředvedli týmový výkon  
a dostali jsme uštědřenou porážku 12:2. 
Momentálně nám patří 5. příčka v tabulce.   

Naše další zápasy jsou: 
      7. 12. od 14:00 s týmem HC Budilov 
      21. 12. od 12:00 s týmem HC Netolice  
      11. 1. od 18:00 s týmem HC Vlci 
Fanoušky velice rádi uvidíme.  

Více informací naleznete na 
https://mhlvimperk.estranky.cz.  

Zdraví vás Zlatý Lopaty  

Zlatým lopatám začala sezóna  

Všichni Čkyňáci jsou zváni na vánoční led 24. 12. od 9:00 do 10:00.  
Vstup je zdarma a pro děti bude připravena sladká odměna.  

Další akce na ledě bude včas oznámena.
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